

Title (en)  
Metal sheet or metal strips.

Title (de)  
Blechbahn oder Blechstreifen.

Title (fr)  
Feuille de tôle ou lamelles de tôle.

Publication  
**EP 0468204 A1 19920129 (DE)**

Application  
**EP 91110253 A 19910621**

Priority  
DE 9011117 U 19900727

Abstract (en)  
A metal sheet or a metal strip (1) for wall or roof coverings, which sheet or strip is provided with a surface coating (2) in the form of a lacquer or the like, which is covered by a protective film (3) removably applied to the coating (2). According to the invention, the protective film has linearly arranged perforations (4) or similar material weakenings which are constructed for separating one film region adjoining the perforation lines from the remaining regions of the protective film (3). In a metal sheet or a metal strip (1) with one or more, for example, groove-forming edges, the perforation or weakening line (4) advantageously extends approximately along the edge of the metal sheet or of the strip or at a distance parallel thereto.  
<IMAGE>

Abstract (de)  
Eine Blechbahn oder ein Blechstreifen (1) für Wand- oder Dachverkleidungen, welche Bahn oder welcher Streifen mit einer Oberflächenbeschichtung (2) in Form einer Lackierung o.dgl. versehen ist, die durch eine auf die Beschichtung (2) abziehbar aufgebrachte Schutzfolie (3) abgedeckt ist. Gemäß der Erfindung hat die Schutzfolie linienförmig angeordnete Perforationen (4) o.dgl. Materialschwächungen, die zum Abtrennen eines an die Perforationslinien angrenzenden Folienbereichs von den übrigen Bereichen der Schutzfolie (3) ausgebildet sind. Bei einer Blechbahn oder einem Blechstreifen (1) mit einer oder mehreren, z.B. falzbildenden Abkantungen erstreckt sich die Perforations- oder Schwächungslinie (4) vorteilhaft etwa entlang der Abkantung der Blechbahn oder des Streifens oder im Abstand parallel dazu. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04B 9/36; E04D 3/30; E04F 13/12**

IPC 8 full level  
**B65D 65/28** (2006.01); **E04B 9/36** (2006.01); **E04D 3/30** (2006.01); **E04F 13/12** (2006.01); **E04G 21/30** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04D 3/30** (2013.01); **E04F 13/12** (2013.01); **E04G 21/30** (2013.01)

Citation (search report)  
• US 4598516 A 19860708 - GROSHONG FRANK E [US]  
• NL 8302002 A 19850102 - NBM AANNEMINGSBEDRIJF BV  
• GB 1471397 A 19770427 - BRITISH CELLOPHANE LTD  
• US 4655347 A 19870407 - HORN JOERG [DE]

Cited by  
EP1340614A1; DE10018525B4; US8226791B1; WO0179622A1; WO9617142A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0468204 A1 19920129; EP 0468204 B1 19940413**; AT E104391 T1 19940415; DE 59101361 D1 19940519; DE 9011117 U1 19901011;  
DK 0468204 T3 19940912

DOCDB simple family (application)  
**EP 91110253 A 19910621**; AT 91110253 T 19910621; DE 59101361 T 19910621; DE 9011117 U 19900727; DK 91110253 T 19910621